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Protokół 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa

w dniu 27 września 2011 rok

obecni

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marcin Gadecki obecny
3. Radny Kamil Kowalik obecny
4. Radna Zofia Bazańska obecna
5. Radny Marek Rajca obecny
6. Radny Władysław Oczkowicz nieobecny
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

w posiedzeniu uczestniczyli
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak – Wałek, Z- ca Kierownika Polityki Społecznej i Edukacji Michał Słomka, Komendant Straży 
Miejskiej Krzysztof Niebylski Kierownik Rewiru Dzielnicowych Komisariatu Policji w Czeladzi 
asp. Paweł Penszko, Pedagog Szkolny Beata Gracz, Pedagog Szkolny Danuta Nowak – Wójcik, 
Pedagog Szkolny Jadwiga Przecherska, Pedagog Szkolny Anita Górnicka, Pedagog Szkolny Dorota 
Pajor, Pedagog Szkolny Agnieszka Szkutnik, Pedagog Szkolny Grażyna Chlastawa.

tematy posiedzenia 

1. Bezpieczeństwo w szkołach występowanie negatywnych zjawisk, możliwość 
przeciwdziałania.

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące.

pkt.1

Temat omawia Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Kierownik Rewiru Dzielnicowych Komisariatu Policji w Czeladzi asp. Paweł Penszko
2. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
3. Radny Mirosław Kędzierski
4. Radna Zofia Bazańska
5. Pedagog Szkolny Agnieszka Szkutnik
6. Pedagog Szkolny Beata Gracz
7. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski
8. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga
9. Pedagog Szkolny Grażyna Chlastawa
10. Radny Marcin Gadecki



Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak składa wniosek Komisja 
Bezpieczeństwa wnioskuje o zwiększenie ilości Strażników Straży Miejskiej w celu zabezpieczenia 
patrolowania , monitorowania obiektów szkolnych i około szkolnych.

Głosowanie

głosów za 6
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 0

pkt.2

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
Czy są pytania do tego punktu ?

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
Odczytuje pismo Komendanta Komisariatu Policji Komisarza Pawła Tobolika.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
2. Doradca Andrzej Świątek
3. Radna Zofia Bazańska

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
Czy są pytania do tego punktu ?

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
zamykam posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa.

Protokołował   Przewodniczący
Krystian Załęczny       Komisji Bezpieczeństwa

Wiesław Konderak


